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   Nieuwsbrief  

 
 

februari 

januari 

2024 
 

Het Kumtichcomité wil van 

ons dorp een ‘zorgzame 
buurt’ helpen maken, waar 

het goed is om wonen voor 

iedereen. Waar mensen 

elkaar helpen en kunnen 

ontmoeten. In samenwerking 

met de stad en de lokale 

verenigingen. 

 

We wensen jullie (nogmaals) een 
fantastisch nieuw jaar, zorgzaam en 

zorgeloos, en nodigen je van harte uit op 
onze algemene vergadering, tevens 

nieuwjaarsreceptie. 
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2024 
 

Er is veel gebeurd het voorbije jaar, ook in het Kumtichcomité. Het meest spraakmakende was wel 

onze poging om het beleid inzake ruimtelijke ordening voor ons dorp wat bij te sturen. De toekomst 

zal uitwijzen of we daarmee veel in de stedelijke pap gebrokkeld zullen hebben. Voorlopig is het 

windstil. Op 1 december is de wedstrijdfase van start gegaan voor drie studiebureaus die meedingen 

naar de opdracht om een masterplan voor Kumtich te ontwerpen. Half mei start het masterplan en 

een jaar later moet het klaar zijn. Tussendoor zou de bevolking geraadpleegd worden. We zullen 

zien, maar het is hoe dan ook vooral uitkijken naar 2025. 

 

Voor één onderdeel van de ruimtelijke ordening is 2024 toch al een cruciaal jaar: het buurtpark, het 

vroegere voetbalveld. In de opdracht voor de studiebureaus staat dat er moet uitgekeken worden 

naar een alternatief voor het buurtpark. De auteurs van de tekst konden moeilijk anders, want het 

Tiense schepencollege heeft na het vertrek van de Eva’s beslist om het terrein op te nemen in de lijst 

van de te verkopen stedelijke bezittingen. De verkoop is gepland voor 2025, na de verkiezingen, dus 

de nieuwe coalitie kan de beslissing nog terugdraaien. 

 

Op het overleg van ons Kinderparlement met de schepenen Bergé en Vanderloock op 18 december 

bevestigden die dat dat mogelijk was. Wim Bergé wees erop dat hij en zijn collega’s indertijd niet 

hadden gedacht dat het terrein zo belangrijk voor het dorp zou worden. Nu dat duidelijk wel zo is, 

zeker voor de school, vindt hij dat de stad de beslissing moet herzien én het park veiliger, 

toegankelijker en aangenamer moet maken. Het terrein is essentieel voor de gezondheid en het 

mentale welbevinden van onze kinderen, vindt hij. 

 

Volgens de schepenen zal de beslissing wel genomen worden door de 

nieuwe coalitie en is het belangrijk om nu al, voor de verkiezingen, álle 

politieke partijen warm te maken voor een terugdraaioperatie.  

Ons Kinderparlement heeft zichzelf dan ook al bijzonder huiswerk gegeven 

voor het nieuwe jaar: een memorandum opstellen. De parlementairen 

willen dat graag zelf doen, los van het bestuur of de werkgroep RO van het 

Kumtichcomité. Doet denken aan een zeker Jommekesverhaal. 

 

Om onze eer te redden zullen wij, volwassenen, dan maar een bijkomend, 

eigen memorandum uitsturen, waarin we ook het belang voor de rest van 

het dorp in de verf zullen zetten. Twee memorandums van één dorp voor 

één buurtpark. 2024 wordt een memorabel jaar! 

Algemene vergadering 

De vorige jaren bestond onze algemene vergadering vooral uit een presentatie van wat 

we het voorbije jaar gedaan hadden en het volgende jaar zouden gaan doen. Met de 

nieuwsbrieven zijn jullie eigenlijk al goed op de hoogte daarvan en daarom willen we 

het deze keer over een andere boeg gooien. We gaan in groepjes babbelen over wat er 

beter kan, over jullie verwachtingen. Over ruimtelijke ordening bijvoorbeeld en wat we 

kunnen doen om het buurtpark (voetbalplein zaliger) te behouden, maar alle thema’s 
die jullie aanbrengen zijn welkom. 

We hopen daarom vurig dat je een speciale inspanning zult doen om erbij te zijn op 

maandag 29 januari om 19.30 uur in zaal Het Centrum (oude jongensschool). Tot dan! 
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Kinderparlement, vervolg 

 

Op het overleg van 18 december ging het ook over 

milieu en mobiliteit. Hieronder de belangrijkste 

fragmenten uit het verslag. (Liesbeth Vanderloock = 

LVDL en Kinderparlement = KP). 

 

Milieu 
 

Hondenpoepzakjesprobleem  

KP: Mensen laten vaak hun hondenpoepzakjes achter waar 

het niet hoort, bijvoorbeeld in rioolputjes. Wat kan de stad 

eraan doen? Meer vuilbakken? Strengere regels en boetes? 

LVDL: 

• Meer vuilbakken plaatsen vergroot soms het probleem: 
het zet aan tot sluikstorten. Vuilbakken zijn daarom 
vooral geschikt op plaatsen waar veel mensen blijven 
staan of voorbijlopen, bijvoorbeeld in school- en 
winkelomgevingen. 

• Hondenpoepzakjesverdelers zijn geen goed idee. 
Sommige mensen halen de zakjes eruit en nemen ze 
mee naar huis. Soms worden ze gebruikt voor in de 
diepvries, maar daarvoor zijn ze niet geschikt: ze 
hebben vaak een antigeurlaag en zijn dus giftig. Het 
systeem is ook duur en het vraagt bijkomend werk van 
het stadspersoneel, dat de verdelers moet bijvullen.  

• Handhaving. Er zijn strenge regels en boetes, maar het 
probleem is de vaststelling. Mensen laten hun hond 
vaak ’s morgens of ’s avonds uit wanneer onze diensten 
nog niet op het terrein zijn, dus betrappen is moeilijk. 
Maar als het gebeurt, is de sanctie niet min: een GAS-
boete van 100 tot 350 EUR plus de opruimingskost van 
75 EUR. Daarnaast is in ons GAS-reglement de 
verplichting opgenomen om een hondenpoepzakje bij 
te hebben als je de hond uitlaat. Je moet dus niet enkel 
de hondenpoep opruimen, je moet sowieso een zakje 
bij je hebben.  

• Help sensibiliseren! Als je plekken weet waar 
hondenpoepzakjes gegooid worden, laat dat dan zeker 
weten, bijvoorbeeld via het Kumtichcomité. De stad kan 
dan krijttekeningen komen maken, die de mensen 
bewust maken dat het verkeerd is wat ze doen. 

 

Sigarettenpeukenprobleem  

KP: Kan de stad niet meer doen om vervuiling door peuken 

te voorkomen? Peukenzuilen installeren? Peukenringen rond 

gewone vuilbakken? En kunnen er geen strengere regels en 

boetes komen? 

LVDL: 

• Er zouden peukenzuilen bijgeplaatst kunnen worden 
waar mensen blijven staan en roken, bv. bij een 
bushalte. Elke vuilbak voorzien van extra peukenring en 
is te duur en vraagt te veel onderhoud. 

• Handhaving. Ook hier wordt bij betrapping zowel een 
GAS-boete als een opruimingskost aangerekend.  

 

 

 

 

Mobiliteit, verkeersveiligheid 
 

Parkeerprobleem 

Fout parkeren leidt vaak tot gevaarlijke verkeerssituaties 

voor voetgangers en fietsers. Bij ons is dat o.m. het  geval in 

de buurt van de school. De kinderen hebben daar in 2023 

zelf actie tegen gevoerd en hun voorbeeld is kort daarop 

gevolgd door de schoolkinderen van een school in het 

centrum van Tienen. De schepen struikelt over de 

superlatieven bij het prijzen van deze actie. Ze beklemtoont 

eens te meer het belang van sensibiliseren. 

 

Snelheidsprobleem 

In 2022 vroeg het Kinderparlement zich af of het hele dorp 

niet tot 30km-zone kon uitgeroepen worden. De schepen 

wees er toen op dat 30km-borden zetten alleen geen zin 

heeft omdat automobilisten zich daar niets van aantrekken. 

Die signalisatie moet gepaard gaan met 

‘verkeersremmende maatregelen’, waardoor auto’s wel 
moeten vertragen: blokkades, wegversmallingen, plateaus… 
Daar zou een plan voor uitgewerkt worden. 

 

1) KP: Vorig jaar stelde de schepen voor een smileybord te 
plaatsen in het gebied rond de school, waar nog altijd 
te vlug gereden wordt. Om te weten te komen op welke 
plaats het bord precies moet komen, zou de schepen 
een meting aanvragen (met een ‘black box’). Is dat al 
gebeurd? 

LVDL: De vraag naar metingen is groot en de capaciteit 
helaas beperkt. We hebben de vraag opnieuw gesteld 
aan de politie, maar nog geen antwoord ontvangen. We 
overwegen wel om meer smileyborden aan te kopen. 
Een mogelijkheid is ook dat we ‘telramen’ aankopen, 
kleine toestelletjes die bij de mensen thuis voor een 
raam gezet worden en informatie geven over hoeveel 
voertuigen, fietsers, voetgangers er voorbijkomen. Ik 
zal vragen of de politie niet vaker langs kan komen en 
of de mobiele flitsapparaten ingezet kunnen worden.  

 

2) KP: In 2022 bevestigde de schepen dat de reeds lang 
geplande ‘schoolstraat’ in de Groenhofstraat er komt, 
maar dat er eerst met de bewoners overlegd moet 
worden. Is dat al gebeurd?  
LVDL: In januari wordt een plan van aanpak voorgelegd 

aan het schepencollege voor twee schoolomgevingen: 

Groenhofstraat in Kumtich en Pastorijstraat in Grimde. 

Buren voor Buren 
 



4 

 

Als het college akkoord gaat, zal dit plan in 2024 

opgestart worden. 

 

3) KP: In het laatste stuk bovenaan de Groenhofstraat, 
nemen auto’s soms veel te snel de bocht. Kan de 
‘vluchtheuvel’ die geverfd is op de straat en waar de 
mensen gewoon over rijden, niet vervangen worden 
door een echt heuveltje, een verhoging dus waar de 
auto’s niet over kúnnen? 

LVDL: De schepen vindt dat een goed voorstel en zal 

het laten onderzoeken. 

 

4) Wat is er gepland voor de 30km-zones in de 
Tassinstraat en de Sint-Barbarastraat? Ondanks de 
verkeersremmende maatregelen wordt daar veel te 
hard gereden.  
LVDL: In de Tassinstraat zullen in januari en februari 

2024 blackboxmetingen uitgevoerd worden, zowel op 

het deel 70km/u als in het deel 30km/u. 

 

5) KP: Is er iets gepland voor Kauterstraat en Vondelstraat, 
waar ook te hard gereden wordt? 

LVDL: In de Vondelstraat zijn er snelheidsmetingen 
gebeurd op drie plaatsen. Daaruit bleek dat de meeste 
chauffeurs (minstens 85 procent) zich aan de 
snelheidsbeperking houden. Daarom is beslist om hier 
geen bijkomende maatregelen te nemen.  
Voor de Kauterstraat komen er metingen.  

 

6) KP: Wat is de stand van zaken voor de Kerkomstraat? 

LVDL: In april van dit jaar vond een infomoment plaats 
in Breisem. De mensen konden kiezen tussen twee 
plannen voor snelheidsremmende maatregelen. Er was 
geen uitgesproken voorkeur voor een van beide. Het 
schepencollege koos daarom voor het plan waar 
ongeveer 50 procent van de mensen de voorkeur aan 
gaf. De volgende aanpassingen zullen in het voorjaar 
van 2024 uitgevoerd worden:  
• een aanpassing van de snelheid naar 50 km/uur in 

de volledige woonkern in de Kerkomstraat;  
• een poorteffect ter hoogte van de Billighoutstraat; 
• een poorteffect voor en na het kruispunt met de 

Roosbeekstraat; 
• parkeervakken ter hoogte van de Kerkomstraat, 

zijde Leuvenselaan.  
Er zal ook verder gewerkt worden aan de aanleg van 
voetpaden. 

 

7)  Heeft de stad andere plannen om de snelheid te 

beperken? 

LVDL: 
• Gelijkaardige plannen als voor Kerkomstraat in 

woonkern. 
• Smileys op meer plaatsen. 
• Uitwerking GAS 5. Sinds 1 februari 2021 kregen 

Vlaamse steden en gemeenten de mogelijkheid om 
chauffeurs ook met een GAS-boete te beboeten 
voor kleine snelheidsovertredingen op plaatsen 
waar de maximumsnelheid 30 of 50 km/uur is.  

• Trajectcontroles 

• Mobiele flitscontroles 

En verder: 
 

Fietspaden 

LVDL: De werken aan het fietspad in de Maalderijweg zullen 

voor september 2025 afgerond zijn. Verder is er nog geen 

nieuws. 
 

Voetpaden 

LVDL: Het voetpadenplan is in uitvoering. We pakken de 

knelpunten aan van voetpaden op de Sint-Barbarastraat, 

Tassinstraat en Spoorwegstraat. Pas op, geen volledige 

heraanleg in totale lengte, wel aanpak knelpunten.  

Op het Sint-Gilisplein wordt vanaf 2024 een onthardings-

project uitgevoerd, voor de gezondheid van de centrale 

boom en bijkomende zitgelegenheid. Dan worden ook de 

voetpaden bekeken. 

Voor de veldwegen Tomveld en Weemolenweg kunnen we 

vragen aan de technische dienst om die te nivelleren.  

Tunnel in de Spoorwegstraat, die nu vaak onder water 

staat. 

LVDL: We hebben meer informatie nodig. De tunnel is geen 

eigendom van de stad, maar van Infrabel. De vraag is onder 

andere waar het water vandaan komt. Volgens sommige 

bewoners komt het van de omliggende terreinen, en is het 

dus geen grondwater. 

Zebrapaden 

Het zebrapad rechtover het Dorpscafé wordt wat 

verschoven, naar het Buurtpark toe, zodat auto’s die ervoor 

stoppen, het kruispunt met de Groenhofstraat niet 

blokkeren. Er komen bovendien blindegeleidingstegels. 

 

Eénrichtingsstraat Keibergstraat.  

KP: De smalle straat is nu zeer gevaarlijk voor fietsers, en 

ook lastig voor auto’s die elkaar niet kunnen kruisen. En ook 
gevaarlijk voor voetgangers als auto’s slecht geparkeerd 

staan (half op de stoep). Kan er niet beter een 

eenrichtingsstraat van gemaakt worden? 

LVDL: Zou misschien zinvol kunnen zijn, maar dat moeten 

we in een ruimer geheel bekijken. We zullen bijvoorbeeld 

moeten onderzoeken of dat niet te veel problemen geeft 

voor het Keienhof.  

 

De schepenen danken de kinderen, de kinderen danken de 

schepenen. 
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Conversatieduo’s 
We kregen dit jaar vier nieuwe taalbuddy’s en 
hebben nu twaalf taalduo’s. De ervaringen gaan tot 

dusver van zeer positief tot enthousiast. Je leert 

mensen kennen, je leert andere culturen kennen,  

je smeedt vriendschappen. Dat is integratie.  

Kinderparlement, opnieuw 

Dertien kinderparlementairen hebben we nu. Het moet 

wel gezegd dat vijf van hen al in de middelbare school 

zitten en weinig tijd hebben voor het parlementaire 

werk. We blijven vasthouden aan de formule: vijfde en 

zesde leerjaar, maar wie wil mag daarna nog blijven 

zolang het kan. En in de tweede helft van het schooljaar 

zijn ook kinderen uit het vierde welkom om te roderen. 

 

De acht lagereschoolparlementairen komen allemaal 

uit onze basisschool. Via die school bereiken we de 

doelgroep natuurlijk gemakkelijker. Hierbij dan ook een 

oproep aan ouders met kinderen die niet in Kumtich 

naar school gaan. Heb je een zoon of dochter uit het 

vijfde of zesde leerjaar, die zich wel wil inzetten voor de 

lokale gemeenschap, voor het milieu, de zorg voor 

kwetsbaren, mogelijkheden voor spel en sport, 

verkeersveiligheid… Geef een seintje aan Johan De 

Schryver. De tijdsinvestering is beperkt. We vergaderen 

één keer per maand een uurtje, op een dag dat het de 

parlementsleden het best uitkomt. Dit schooljaar is dat 

op dinsdagavond. 

 

 

Inzamelactie voor BOM 

Onze inzamelactie voor Bezorgd Om Mensen, 

voor mensen in armoede, loopt zeer goed. 

Elke maand kunnen we een bomvolle auto 

leveren, soms twee, afgelopen december zelfs 

drie. In 2024 hopen we op meer van hetzelfde. 

Kun je kleren missen of schoenen, speelgoed, 

huisraad, babyspullen, hygiënische 

producten…? Breng die dan tijdens  

de winkeluren binnen bij de HORTA, 

Leuvenselaan 731, of na afspraak bij  

Jessie Lorand, Spoorwegstraat 6,  

0484 186161.  

Bedankt Kumtich. 

Huiswerkbegeleiding 

We begeleidden al elf leerlingen, en begin december 

kwamen er nog twee dringende aanvragen bij. Voor 

een daarvan hadden we onmiddellijk een nieuwe 

vrijwilliger, de andere wacht nog. Op jou misschien?  

Of ken je iemand die misschien zou willen helpen? Het 

gaat om een intelligent meisje uit het zesde leerjaar, 

dat pas sinds dit jaar in België beland is en door 

taalachterstand problemen heeft. De begeleiding 

gebeurt in samenwerking met de basisschool en De 

Huiswerkbrug (van Begeleid Wonen in Tienen). 

Samen koken 

Dat samen koken van ons gaan we vanaf 2024 nog 

meer samen doen, samen met Oorbeek namelijk. 

Want samen staan we sterker. Oorbekenaarster 

May Persoons zal coördineren, zodat het allemaal 

nog vlotter en vrolijker zal verlopen. 

 

Digipunt 

In de tweede sessie, in december, waren er weinig 

hulpvragers. We zullen de digipunten daarom niet 

maandelijks meer organiseren, maar een paar keer 

per jaar. Als je problemen hebt, kun je ons wel altijd 

contacteren, dan komt er een digihelper bij je thuis. 

Dat valt dan onder onze burenhulp en is dus ook 

gratis. 

Burenhulp 

Het is vorig jaar niet gelukt om een nieuwe flyer te 

maken om onze burenhulp bekend te maken. In 

2024 moet en zal het zeker lukken, maar intussen 

kun je ons helpen met mond-tot-mondreclame. Als 

je iemand kent van wie je denkt dat die wel wat 

ondersteuning kan gebruiken en niemand heeft 

om hem of haar te helpen, verwijs dan maar naar 

onze formidabele Buren voor Buren.  

71 staan er klaar!  

Ook voor jou straks, mocht het nodig zijn. 
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2023 was een zeer mooi Onzen Hofjaar met als 

hoogtepunt Dankzij het grootste deel van de 

subsidies van de Koning Boudewijnstichting 

hebben we in 2023 het composttoiletkapelleke 

(of -stalleke) kunnen bouwen. Met de rest 

kunnen we jullie begin 2024 een gratis workshop 

aanbieden waarin je leert een wilgenhut te 

bouwen. En meteen hebben we dan ook zo’n 

levend bouwsel in Onzen Hof.  

 

Zorgzaam Kumtich, ook voor dieren 

Wat zijn de wettelijke verplichtingen bij het houden  

van een kat? 

 

Katten en honden zijn in België de meest gehouden huisdieren. Het zijn onze  

beste, liefste vrienden, maar de laatste jaren is er een kattenoverschot ontstaan:  

er zijn meer katten dan mensen die een kat willen. Daardoor zitten de asielen  

overvol en moet men jaarlijks meer dan tienduizend katten laten inslapen.  

Daarnaast belanden ook veel katten op straat, zodat er zwerfkattenkolonies  

ontstaan. Die kunnen veel overlast veroorzaken, bijvoorbeeld door vuilniszakken  

open te scheuren en uitwerpselen achter te laten. 

 

Daarom heeft de overheid een aantal regels opgesteld voor katteneigenaars. Omdat we merken 

dat we ook in Kumtich een groot zwerfkattenbestand en heel wat niet-gesteriliseerde katten 

hebben, willen we hier even opfrissen wat de overheid oplegt aan katteneigenaars. Want door 

je eigen kat te laten castreren of steriliseren kan je heel wat kattenleed voorkomen! 

 

Sinds 1 september 2014 moeten alle katten en kittens gecastreerd of gesteriliseerd worden 

vóór de verkoop of de adoptie, ook als ze gratis worden weggeven!  

Sinds 1 april 2018 moeten ook alle vanaf dan geboren kittens gecastreerd of gesteriliseerd 

worden voor ze 5 maanden oud zijn.  

Sinds 1 november 2017 moeten alle kittens worden gechipt en geregistreerd in de databank 

CatID, voor ze 12 weken oud zijn. Ook alle katten die van eigenaar veranderen, moeten gechipt 

en geregistreerd worden. Deze wet geldt ook voor katten en kittens die gratis worden 

weggegeven. Vergeet niet je gegevens aan te passen als je verhuist. 

 

Zitten er zwerfkatten bij jou in de buurt en wil je ze graag helpen? Dat kan! Geef je ze eten en 

drinken in je eigen tuin, dan hoef je verder niets te doen. Wil je dat doen op het openbaar 

domein, dan heb je een voederpas nodig. 

Zijn de zwerfkatten nog niet gesteriliseerd of gecastreerd? Geef dit dan zeker door, dan komt 

het dierenasiel ze vangen en dan worden ze verzorgd en op dezelfde plaats terug uitgezet. Meer 

info hierover vind je op Zwerfkatten - Stad Tienen.  

 
Meer info: https://www.vlaamsbrabant.be/nl/dierenwelzijn, 

Https://www.catid.be/nl/particulier/nieuwe-kat? https://www.desnorhaar.be/castratie-sterilisatie/ 
 

Met dank aan Liesbeth Pieck en Berty Goudriaan 

200ste lid 

In 2023 rondden we de kaap van 

het tweehonderdste lid. Dat was 

Ali Gökzu, die meteen ook toetrad 

tot de orde der Buren voor Buren. 

We konden hem belonen met  

een fiets, geschonken door een  

ander Kumtichcomitélid.   

 

200!

https://www.tienen.be/zwerfkatten-2
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Onzen Hof 
 

Mooimakers 
 

Het is weer hoog tijd voor onze 

laatste zwerfvuilopruimactie van het 

jaar: “proper het nieuwe jaar in”. 
Deze kerstvakantie maken de 

Kumtichse mooimakers ons dorp 

weer vrij van zwerfvuil. Wil je ook 

meedoen? Neem dan contact op met 

Berty (berty.goudriaan@telenet.be 

of 0479 228558).  

Kumtich, een dorp om af te likken. 

Met de steun van de Koning 

Boudewijnstichting hebben we in 

2023 ons composttoiletstalletje 

kunnen bouwen.  

 

Hartelijk dank aan de stichting én 

aan de bouwers, die hier véél tijd en 

werk in gestoken hebben. 

 

Met de subsidie kunnen we ook nog  

een workshop ‘wilgenhut bouwen’ 
aanbieden, op 20 januari. Er zijn nog 

enkele plaatsen, maar je moet vlug 

zijn. Zie p. 12. 

mailto:berty.goudriaan@telenet.be
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Fotowedstrijd kalender 

 

Misschien hadden we toch beter voor een naaktkalender gekozen, want onze  

brave KKK-formule - kuise kiekjes van Kumtich - is niet aangeslagen. Slechts  

twee dorpsgenoten hebben foto’s ingestuurd.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Voorstel Voedselbank 

 

Kumtichcomitélid Sofie wilde een werkgroepje  

samenstellen om dit concept te bekijken en  

eventueel uit te werken voor Kumtich. Het past  

in elk geval binnen onze Buren voor Burenwerking. 

Zou dit passen in Kumtich? Wie maakt zo’n bank 

of kast? Welke locatie is geschikt?  

Wie is verantwoordelijk? Waar moeten we allemaal  

rekening mee houden (inname openbaar domein,  

voedselveiligheid, controle…)? 

Vorig jaar is het niet gelukt, maar misschien hebben  

in 2024 wel dorpsgenoten zin om hier mee over na  

te denken?  

Neem dan contact op met Berty Goudriaan 

(contactgegevens achteraan). 

Schoendozen 

 

De Shoeboxactie slaat niet echt meer aan 

in Kumtich. Twee jaar geleden nog 

hadden we ongeveer 160 geschenkdozen, 

vorig jaar 71 en dit jaar… 3, terwijl we net 
zoveel publiciteit gemaakt hebben. 

 

Niet (meer) gelukt in 2023 
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Sinterklaas 25/11 

 

 

 

 

 

 

Samen Koken met Hanane 2/12 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Impressies november-december 2023 
 

BOM-levering december 

 

Digipunt 4/11 

 

Patrick & Louis 13/11 

 

Actie fout parkeren Kinderparlement 7/11 
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Jos Laermans 11/12 

Muzikaal kerstboeket 

 

Bezoek van Sinterklaas 25/11 

 

Samen koken met Hananne 2/12 

 

Kerstconcert 16/12 

Met koor Jubilate 
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Knooppunt, voor senioren en anderen  

Om de veertien dagen organiseren onze Buren voor Buren i.s.m. het Keienhof en OKRA een bijeenkomst, op 

maandagnamiddag. Iedereen is welkom. 

 

 Knooppunt: Wereldoorlog I in Tienen 

110 jaar geleden begon de Groote Oorlog 

en in de beginweken was Tienen even het 

decor voor de bloedige strijd. Na de val van 

Luik werden de Belgische troepen 

verzameld aan de Gete, in de hoop daar de 

Duitse opmars te kunnen stuiten. Vooral in 

Oplinter en Sint-Margriete-Houtem is er 

gevochten, maar Kumtich en Vissenaken 

speelden ook een rol. Tienenaar Luc 

Lambrecht komt er ons alles over  

vertellen. Gratis.  

 

Knooppunt: Omgaan met rouw en verlies 

Een beetje raar misschien, als eerste activiteit van 

het nieuwe jaar, maar voor mensen met verdriet 

was de feestperiode een bijzonder moeilijke 

periode. Tania Ramoudt van het huisvandeMens 

Tienen komt dus op een goed moment met ons 

praten. Gratis.  

 
Knooppunt: Groenhofcafé 

Vanaf dit jaar ook regelmatig in het Groenhof. De 

klemtoon ligt dan op gezellig samenzijn. Op 5/2 

spelen we een herinneringenspel. Gratis. 

 

Knooppunt: Optreden ZAME 

De band ZAME brengt muziek van verschillende 

genres. Organisatie OKRA. Toegang 7 euro, incl. 

koffie en taart. Inschrijven bij Noël Rummens 

(016 813464). 

 

 

januari 

8/1 ma 14.00-16.00 Keienhof feestzaal Omgaan met rouw en verlies 

20/1 za 13.00-16.00 Onzen Hof Wilgenhut bouwen 

22/1 ma 14.00-16.00 Keienhof feestzaal Eerste Wereldoorlog in Tienen 

29/1 ma 19.30-22.00 Zaal Centrum 
Algemene vergadering en 

nieuwjaarsreceptie Kumtichcomité 

februari 

5/2 ma 14.00-16.00 Groenhof Groenhofcafé. Herinneringenspel. 

10/2 za 14.00-16.00 Keienhof feestzaal Nestkastjes maken 

19/2 ma 14.00-16.00 Zaal Centrum Optreden band ZAME (org. OKRA) 

24/2 za 14.00-16.00 Zaal Centrum Digipunt 3 

Programma januari-februari 2024 
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Workshop Wilgenhut bouwen 

Onder leiding van Simon Nijman van 

Wilgenwerk bouwen we op één 

namiddag in Onzen Hof een wilgenhut. 

Wil je het ook leren? Schrijf je dan vóór 

10 januari in bij Berty Goudriaan 

(berty.goudriaan@telenet.be). Het aantal 

deelnemers is beperkt, dus haast je. 

Kinderen ook welkom. Gratis, dankzij de 

steun van de 

Koning Boudewijnstichting. 

 

 

Nestkastjes maken 

Kinderen van 10-13 jaar kunnen een  

nestkastje komen bouwen en beschil-

deren.  

Prijs: 5 euro. Voor het Kinderparlement 

2 euro. 

Max. 15 deelnemers. Inschrijven voor 1 

februari,  

bij isabelle.meerkens@skynet.be. Met 

vermelding van naam, adres en 

telefoonnummer van ouders. 
 

Digipunt 3 
Problemen met je gsm of 

laptop of tablet? Onze 

digihelpers helpen je uit de 

nood of geven je het nodige 

advies. Gratis. 

 

 

Noteer ook in je agenda 2024 

Het programma voor de eerste maanden vind je op 

onze programmaflyer en hierboven. Maar blokkeer in 

je agenda toch ook al de volgende, latere datums: 

 

• 23 maart: dorpsiftar 
• 24 maart: paasmarkt in de kerk 

• 25 mei: ambachtenmarkt 
• 23 juni: feest Onzen Hof 
• 13 juli: Kumtich knalt, dorpsfeest 
• 20 september: World Cleanup Day 

• 23 november: Sinterklaas in Kumtich 

• 14 december: kerstconcert 
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 Het bestuur  
 
 
 

 

De sponsors 

 
 
 

 

PURO 

 

Ben Pirongs 
(bestuurslid, RO) 

Leuvenselaan 787 – tel. 0484 292566 

benpirongs@hotmail.com 

Versterking gezocht! Jij? 

 Tot de volgende! 

 
 

Redactie Nieuwsbrief: Johan De Schryver 

Bijdragen welkoml 


